
Zápis ze zasedání Obecního zastupitelstva  obce Čejkovice

ze dne  26. 3.  2025

Přítomni:

Ing. Kunášek Miroslav,  Flekal Josef,  Kunášková Ivana,   Pátek Roman,  Tvrdík Josef

Celkem přítomno :  5 členů obecního zastupitelstva  ( OZ )

Navržený program jednání:

Program :

1.  Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu

2.  Jarní brigáda na úklid v obci – termín, seznam prací

3.  Sběr textilního odpadu - kontejner
 
4.  Velkoobjemový odpad v roce 2025 – fakturace autodopravy

5.  LD Chraňbož - rozdělení výnosů

6.  Vysokorychlostní trať- schůzka- představení krajinářských úprav 

7. DSO Plynofikace Ledečska  - Návrh závěrečného účtu za rok 2024

8.  Došlá pošta

9.  Různé

10.  Závěr



1.  Zasedání OZ  se uskutečnilo na základě pozvánky ze dne 18. 3. 2025 a bylo 
usnášení schopné. Zasedání zahájil starosta Ing. Kunášek  Miroslav v 18.00 hodin. Byla
navržena zapisovatelka – Kunášková Ivana  a  ověřovatelé  zápisu – Pátek Roman a 
Flekal Josef. Dále starosta seznámil přítomné s navrženým programem jednání.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku Kunáškovou Ivanu, ověřovatele zápisu 
Pátka Romana a Flekala Josefa a  schvaluje  navržený program  zasedání. 

Hlasování:

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0

Usnesení č. 1/3/2025 – Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku Kunáškovou 
Ivanu, ověřovatele zápisu Pátka Romana  a Flekala Josefa a  schvaluje  navržený 
program jednání.

Usnesení bylo přijato.

2. Termín jarní  brigády  je  naplánován na   26 4. 2025  od  9,00 hodin. Oznámení o 
konání této akce bude zveřejněno na úřední desce. Zajistí starosta.

OZ bere na vědomí.

3. Starosta informoval zastupitele o nákupu a instalací kontejneru na sběr  textilního 
odpadu v obci.

OZ bere na vědomí.

4.  Starosta informoval zastupitele o sběru velkoobjemového odpadu v obci, který je 
v současné  době odvážen  mimo skládku v Čáslavi. Z tohoto důvodu bude navýšena 



cena za odvoz dle vyjádření společnosti  AVE  o zhruba  2000,-  až  3000,- Kč.

OZ bere na vědomí.

5.  Starosta informoval zastupitele o rozdělení výnosů z minulých let z LD Chraňbož v 
roce 2025. Naší obci náleží částka 660 000,- Kč  .

OZ bere na vědomí.

6.  Zpracovatelé projektu vysokorychlostní trati představí na schůzce s dotčenými 
obcemi krajinářské úpravy okolo projektované trati. Místo a termín konání této schůzky 
bude upřesněn a zveřejněn na úřední desce.
 
OZ bere na vědomí.

7. Starosta  předložil zastupitelům ke schválení   Návrh závěrečného účtu za rok  2024   
DSO Plynofikace Ledečska  .

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce schvaluje  Návrh závěrečného účtu za rok  2024   DSO Plynofikace 
Ledečska  .

Hlasování:

Pro 5 Proti 0 Zdržel se 0

Usnesení č. 2/3/2025 - Zastupitelstvo obce schvaluje   Návrh závěrečného účtu za 
rok  2024   DSO Plynofikace Ledečska  .

Usnesení bylo přijato.



9. Došlá pošta :

9.1. DSO Plynofikace Ledečska -  Návrh závěrečného účtu za rok  2024   DSO 
Plynofikace Ledečska 

9.2.   Město Čáslav - Oznámení o vystavení návrhu VI. úplné aktualizace územně 
analytických podkladů ORP Čáslav

9.3. Ministerstvo financí -  Informativní dopis pro zástupce obcí – obce jako cenový 
regulátor po 1. lednu 2025

9.3.  Digitální a informační agentura -  Povinnost akceptace eDokladu u obcí od 
1.1.2025 

OZ bere na vědomí.

10. Různé :

10.1. Starosta informoval o skácení nebezpečného stromu na parcele č. 321, které bylo 
projednáno Odborem žívotního prostředí v Čáslavi i na zastupitelstvu obce Čejkovice.

 OZ bere na vědomí.

11. Závěr – Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 19,05 hodin .

Termín příštího zasedání :  30. 4.  2025 od 18,00 hodin .

Zapsala :   Kunášková Ivana       …...……………………………………………………

Ověřili :



                Pátek Roman          …....…………………………………………………………..  

                  

                Flekal Josef           ….....…..........………………………………………………… 

       

                Starosta :                 ….. .….……………………………………………………….

                Místostarosta :        ….....….……………………………………………………….

V Čejkovicích dne :  1. 4. 2025


